
 Protokół Nr 38/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 2 listopada 2011 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Waldemar Słupski, p. Janusz Kwiatek oraz Skarbnik 

Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, zgodnie z załączoną listą 

obecności, jak również Dyrektor ZOZ – p. Anna Osłowska, Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa – p. Anna Mróz, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

– p. Iwona Urbanowicz, Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji –                  

p. Sławomir Knapiński. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta.  

 

Porządek obrad: 

I. Zespół Opieki Zdrowotnej:  

1. Wniosek o przekazanie dotacji dla ZOZ. 

II. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Nabycie gruntu pod parking przy Przychodni. 

2. Sprawa odszkodowań za przejęte od Powiatu Nidzickiego grunty pod drogę ekspresową  

      S-7. 

3. Nabycie gruntów pod drogę powiatową w obrębie Jabłonka. 

4. Wynajem pomieszczeń przez Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. 

III. Wydział Ochrony Środowiska i Leśnictwa: 

1. Wniosek ZOZ o wycinkę drzew na terenie szpitala pod planowane lądowisko. 

IV. Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji: 

1. Omówienie protokołu pokontrolnego z AWA-Mebel. 

2. Przekazanie pieca c.o. z ZSZiO do CKP. 

V. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Podjęcie uchwał w sprawach: 

- powołania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego, 

- określenia formy i zakresu przeprowadzania konsultacji z Powiatową Radą Działalności 

Pożytku Publicznego w sprawie Programu współpracy Powiatu Nidzickiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2012 rok. 

VI. Wydział Finansowy: 

1.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmian w budżecie powiatu na rok 2011, 

- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011-2026. 

2.  Projekt budżetu na 2012 rok. 

 

Ad. I. 

Pan Starosta przypomniał, że dotacja dla ZOZ przyznana była na remont pomieszczeń Pogotowia. 

W międzyczasie proponowano zmianę przeznaczenia tych środków. 

p. Anna Osłowska zauważyła, że prosiła o przeznaczenie dotacji na remont pomieszczeń 

Pogotowia, zgodnie z wcześniejszymi uchwałami. Po kwietniowej sesji rozpoczęto remont i prace 

zostały wykonane. Po silnych opadach deszczu okazało się, że potrzeba uszczelnić dach na tym 

budynku. Zrobili więc również i to. W związku z bardzo trudną sytuacją finansową ZOZ nie jest w 

stanie sam udźwignąć całego ciężaru  remontu. Prace te zapewniły podstawowy komfort pracy. Na stan 

pomieszczeń socjalnych dawno zwracał uwagę Sanepid. Ciągle to było przesuwane z powodu braku 

środków. Pomieszczenia są w budynku byłej pralni i byłego prosektorium. Dodała, że w planie jest 

jeszcze przeniesienie generatora prądu, który tam się znajduje. W dalszej perspektywie planuje 

rozbiórkę garaży i postawienie lekkiej wiaty.  
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Zarząd jednogłośnie rozpatrzył wniosek ZOZ o przekazaniu dotacji na remont pomieszczeń 

Pogotowia. 

 

Do posiedzenia dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 

 

Ad. II. 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że od Burmistrza wpłynęła informacja o podjęciu przez 

Radę Miejską uchwały o udzieleniu 95% bonifikaty  przy nabyciu przez powiat działki o pow. 592 m
2
 

za kwotę 5.400 zł. Dodatkowy koszt to podział działki i Akt Notarialny. Przygotuje na sesję projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do powiatowego zasobu nieruchomości. 

p. Anna Osłowska zaznaczyła, że ZOZ zwracał się o poszerzenie wjazdu i o ruch wokół 

Przychodni. 

p. Iwona Urbanowicz dodała, że gmina daje 2 lata na rozpoczęcie budowy, a 5 lat – na 

zakończenie. Przy użytkowaniu wieczystym są takie warunki, a nie przy własności. 

p. Lech Brzozowski stwierdził, że takie terminy wystarczą. 

 

Pan Starosta zaznaczył, że będzie rozpatrywany wniosek ZOZ o wycinkę drzew pod lądowisko 

przyszpitalne. 

p. Anna Osłowska zaznaczyła, że po wstępnych oględzinach specjaliści z Pogotowia Lotniczego 

stwierdzili, że po wycince drzew można zlokalizować lądowisko przy szpitalu. 

Pan Starosta zaznaczył, że w związku z remontem drogi na Wielbark, po zamknięciu ul. Steffena 

pozostanie kawałek drogi na miejsca parkingowe, bez wydawania dużych środków finansowych. 

p. Waldemar Słupski wyraził prośbę o ustawienie przy wjeździe do szpitala strzałki kierującej na 

parking przy ul. Steffena. 

p. Anna Osłowska zaznaczyła, że w bieżącym roku ZOZ miał zapisane 250.000 zł na remont 

bloku operacyjnego. Będzie się zwracać z prośbą o przesunięcie tej kwoty na następny rok. 

  

p. Anna Osłowska opuściła salę obrad. 

 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła sprawę odszkodowań za grunty przejęte pod trasę S7. Dostała 

informację, że określono wysokość odszkodowania dla powiatu. Po zapoznaniu się z operatami, ma 

uwagi, ponieważ rzeczoznawca wycenił drogi, jak zwykłe grunty. Tam są przecież drogi, pobocza, 

rowy, roboty inżynieryjne. Wojewoda również kwestionował wycenę. Niewłaściwe dane wzięto do 

wyceny. Porównywano drogi do nieruchomości rolnych. Jeden operat został skorygowany, w Piątkach 

wyceniono następne grunty w wysokości 9 zł, a wartość urządzenia drogi – na 150 000 zł. Jak przyjdą 

nowe operaty, znów je przedstawi. Do każdego operatu ma uwagi. Przygotowała pisma w tej sprawie. 

Uważa, że samorząd powinien bronić swoich interesów. 

p. Janusz Kwiatek przypomniał, że była prośba rolników o poparcie ich protestu. Uważa ją za 

zasadną. 

p. Lech Brzozowski również uważa, że Rada powinna podjąć zdecydowane stanowisko 

popierające rolników. 

p. Iwona Urbanowicz uważa, że nie ma szans, żeby zmienić stanowisko Ministerstwa.  

 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że jest decyzja zatwierdzająca podział gruntów w Jabłonce. 

Powiat nabywa grunty pod planowaną drogę. Od decyzji powiat może się odwołać, nie musi. Staje się z 

mocy prawa właścicielem gruntów. Obecny właściciel ma prawo żądać od powiatu odszkodowania. Za 

dwa dni mija termin odwołania. 

Pan Starosta uważa, że należy się odwołać. Decyzje podjęte przez poprzednich włodarzy nie 

skutkują poprawą sytuacji drogowej, a zmuszają powiat do wykupu gruntu za duże pieniądze.  

p. Iwona Urbanowicz zaznaczyła, że jeśli stwierdzą, że plan jest nieważny, to wszystkie 

inwestycje staną. To są konsekwencje decyzji poprzedniego Zarządu. Zarząd mógł na etapie 

projektowania planu zgłaszać uwagi. Nie zgłoszono ich. PZD wnioskował wręcz o zarezerwowanie 
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terenu pod drogę powiatową. Zmiana planu dopuszcza do budowy szamb. Nie była ona uzgadniana z 

powiatem. Zmiana planu powinna rozpocząć procedurę od początku. W gminie uważają inaczej. 

p. Robert Radzymiński uważa, że jeśli się zgodzimy z decyzją, to zgodzimy się z bylejakością.  

Dopóki jest możliwość trzeba się odwoływać. 

p. Iwona Urbanowicz dodała, że wniosek Zarządu o zmianę studium przekazano do planisty. 

Prawdopodobnie będzie on rozpatrzony negatywnie. 

 

Następnie p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że Dyrektor ZSZiO wynajął nieruchomości. 

Wykaz pomieszczeń i kwoty zawarte są w piśmie dyrektora, które stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

p. Lech Brzozowski zauważył, że również Dyrektor ZSO wynajął pomieszczenia. Zapytał, czy 

wpłynęła o tym fakcie informacja. 

p. Iwona Urbanowicz zaprzeczyła. Zaznaczyła, że dyrektor powinien poinformować Zarząd i 

Radę, jeśli jest to pierwsza umowa na okres do 3 lat. 

 

Do posiedzenia dołączył p. Sławomir Knapiński. p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad. 

 

Pan Starosta zwrócił uwagę Kierownikowi Wydziału Oświaty, żeby uregulować sprawy wynajmu 

pomieszczeń w szkołach.  

 

Do posiedzenia dołączyła p. A. Mróz.  

 

Ad. III. 

p. A. Mróz przedstawiła wniosek ZOZ o wycinkę 51 szt. drzew pod lądowisko przy szpitalu.  

Pan Starosta stwierdził, że dobrze, iż znaleziono utwardzony teren, gdzie może wylądować 

śmigłowiec. Takie miejsce musi być. 

p. A. Mróz zaznaczyła, że ZOZ występuje do Zarządu, ponieważ jest to teren powiatu. 

p. Lech Brzozowski polecił sprawdzić, czy teren jest w trwałym zarządzie ZOZ. Uważa, że zgodę 

w tym przypadku należy dać. 

p. Robert Radzymiński stwierdził, że w przypadku, jeśli powiat jest właścicielem gruntu, to 

powiat powinien wystąpić o wycinkę drzew. 

Sprawa została oddalona na następne posiedzenie, do wyjaśnienia. 

 

p. A. Mróz opuściła salę obrad. 

 

Ad. IV. 

p. Sławomir Knapiński poinformował, że audytorzy przygotowali wystąpienie  pokontrolne do 

AWA-Mebel. W 2011 r. szkoła nie wydała na zadania oświatowe 91.113,75 zł. Kwotę tę zajął 

komornik. O jej zwrot będzie występował Zarząd.  

p. Renata Mróz zaznaczyła, że środki przekazane zostały na konto szkoły, na jej utrzymanie.  

p. Sławomir Knapiński zaznaczył, że spółka cywilna musi podejmować decyzje w obecności 

obydwu właścicieli, jeśli nie, to nie otrzyma dotacji. Sądzi, że protokół z kontroli należy wysłać także 

do Kuratorium Oświaty. Sytuacja jest bardzo prosta, bo wstrzymano dotację na ten rok. Zauważył, że 

szkołę zakłada się i likwiduje z końcem roku szkolnego. 

Pan Starosta zaznaczył, że p. Gulczyńska pisała, iż spółka nie istnieje.  

p. Sławomir Knapiński podkreślił, że do wystąpienia pokontrolnego firma musi ustosunkować się 

w ciągu 30 dni. 

 

p. Sławomir Knapiński przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przekazania środka 

trwałego. Mowa w nim o bezpłatnym przekazaniu pieca c.o. z ZSZiO do CKP. Zarząd jednogłośnie 

podjął uchwałę  Nr 106/2011 w sprawie nieodpłatnego przekazania środka trwałego przez Zespół 

Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy na rzecz Centrum Kształcenia Praktycznego 

w Nidzicy. 
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Ad. V. 

p. Elżbieta Bieniek omówiła uchwały w sprawach: 

- powołania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego. Uwag nie było. Zarząd 

jednogłośnie podjął uchwałę Nr 107/2011; 

- określenia formy i zakresu przeprowadzania konsultacji z Powiatową Radą Działalności 

Pożytku Publicznego w sprawie Programu współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2012 rok. Uwag nie było. Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 

108/2011. 

p. Elżbieta Bieniek poinformowała, że WSA w Olsztynie odrzucił skargę p. ……………………., 

nie znajdując uzasadnienia dla żądań skarżącego. 

 

Ad. VI.  

p. Renata Mróz przedstawiła następujące wnioski finansowe o zmiany w budżecie powiatu: 

1) wniosek Kierownika Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji o zmniejszenie 

rozdz. 75818 § 4810 w kwocie 16.218 zł, a zwiększenie rozdz. 80130 § 4010 o kwotę 4.100 zł, rozdz. 

80120 § 4010 o kwotę 4.318 zł,  rozdz. 80110 § 4010 o kwotę 2.500 zł, rozdz. 80102 § 4010 o kwotę 

1.500 zł, rozdz. 80140 § 4010 o kwotę 2.300 zł, rozdz. 80143 § 4010 o kwotę 1.500 zł. Środki te 

przeznaczone będą na Nagrody Starosty dla nauczycieli. Zarząd wniosek rozpatrzył pozytywnie. 

2) decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększająca dochody budżetu powiatu o kwotę 

3000 zł w rozdz. 85218 § 2130 z przeznaczeniem na wypłatę dodatków dla pracowników realizujących 

prace socjalne w środowisku w 2011 r. Zwiększone zostaną wydatki w rozdz. 85218 § 4010. Zarząd 

przyjął  decyzję do wiadomości. 

3) wniosek Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami o zmniejszenie rozdz. 70005 § 

4210 o kwotę 554 zł, a zwiększenie w tym samym rozdziale § 4300 o kwotę 554 zł z przeznaczeniem 

na opłacenie należności za sporządzenie opinii o wartościach nieruchomości Skarbu Państwa do celów 

aktualizacji opłat rocznych z tytułu użytkowania wieczystego i trwałego zarządu. Zarząd rozpatrzył 

wniosek pozytywnie. 
4) wniosek Sekretarz Powiatu o przesunięcie środków w ramach budżetu Rady Powiatu na 2011 

r., a mianowicie zmniejszenie  rozdz. 75019 § 4300 o kwotę 1.800 zł, a zwiększenie w tym samym 

rozdziale § 4210 o kwotę 1.800 zł z przeznaczeniem na zapewnienie obsługi posiedzeń komisji, 

Zarządu i sesji Rady Powiatu. Przyjęty na 2011 r.  plan wydatków w tym paragrafie jest 

niewystarczający. Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

Wszystkie powyższe wnioski zawarte zostały w uchwale Zarządu Powiatu Nr 110/2011 w 

sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2011. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że w związku z powyższymi wnioskami nastąpiły zmiany w planie 

dochodów i wydatków budżetu powiatu w 2011 r., które należy wprowadzić do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu. Zmiany zawarto w uchwale Zarządu Powiatu Nr 109/2011. 

 

p. Renata Mróz przedstawiła prośbę p. ……………………………. o umorzenie kwoty 8,80 zł 

stanowiącej koszty upomnienia. Kwota ta dotyczyła upomnienia w sprawie zwrotu prawa jazdy, które 

zgubił, o czym poinformował urząd, składając oświadczenie o utracie prawa jazdy w dniu 8 września 

br. Z uwagi na spełnienie swego obowiązku prosi o pozytywne rozpatrzenie prośby. p. Renata Mróz 

dodała, że prowadzenie postępowania egzekucyjnego w sprawie ściągnięcia od wnioskodawcy kwoty 

8,80 zł  jest ze względu na koszty takiego postępowania nieuzasadnione. Uważa, że większe będą 

koszty komornicze i korespondencyjne od uzyskanej kwoty upomnienia. 

p. Lech Brzozowski zapytał, czy jest możliwość umorzenia tej należności. 

p. Renata Mróz potwierdziła. 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na umorzenie kwoty 8,80 zł w stosunku do p. 

…………………………….. 
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Następnie p. Renata Mróz omówiła wniosek o zwiększenie wydatków w kwocie 85.920 zł na 

odsetki bankowe od zaciągniętych kredytów. Powyższe zwiększenie związane jest ze wzrostem stawki 

oprocentowania (WIBOR). Środki proponuje przesunąć z rozdz. 75020 § 4300 – zakup usług 

pozostałych. Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

p. Robert Radzymiński poruszył sprawę nagród w jednostkach powiatowych. Zapytał, czy oprócz 

jednostek oświatowych, były także nagrody w pozostałych jednostkach. 

p. Renata Mróz zaprzeczyła. 

Pan Starosta dodał, że to skutek Karty Nauczyciela. 

p. Robert Radzymiński podkreślił, że jest trudna sytuacja i trzeba oszczędzać. W szkołach jednak 

przyznawane są nagrody, więc jak to wygląda w stosunku do pozostałych jednostek? 

p. Sławomir Knapiński zaznaczył, że na nagrody Starosty planowane są rokrocznie, z 1% puli na 

nagrody dla nauczycieli. 

Pan Starosta zapytał, co się z nią stanie, jeśli się nie wykorzysta. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że w Starostwie też jest zaplanowana, ale nie wypłacono. 

Pan Starosta zaznaczył, że wręczył 10 nagród dla nauczycieli, a dyrektor - 13.  

p. Sławomir Knapiński uściślił, że z 1% puli w szkole, 0,2% jest do dyspozycji Starosty.  

Pan Starosta zapytał, czy nie można tych środków zmniejszyć. 

p. Sławomir Knapiński zaprzeczył. 

p. Lech Brzozowski zapytał, czy nagrody muszą być dane, czy nie. 

p. Sławomir Knapiński odpowiedział, że nie ma zapisu mówiącego wprost. Dyrektor przyznaje 

nagrody. Można zadać pytanie. 

p. Robert Radzymiński stwierdził, że to nie fair w stosunku do innych pracowników. Powinno 

być sprawiedliwie, we wszystkich jednostkach, a nie tylko w szkołach. 

p. Janusz Kwiatek zaznaczył, że w Starostwie jest 3% fundusz nagród i Starosta decyduje o jego 

przyznaniu.  

p. Lech Brzozowski zapytał, czy pracownicy obsługi w szkołach dostali nagrody. 

p. Sławomir Knapiński odparł, że mieli podwyżki o ponad 100 zł. 

 

p. Renata Mróz przedstawiła pismo ZHP z prośbą o dofinansowanie zakupu sztandaru. 

p. Robert Radzymiński zaznaczył, że każdy radny dostał to pismo indywidualnie. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że nie można przekazać środków na ten cel z budżetu powiatu. 

 

p. Renata Mróz przeszła do omawiania projektu budżetu na rok 2012. Przedstawiła planowane 

dochody, w tym dotacje i subwencje. Podkreśliła, że zwiększono plan na podatek dochodowy od osób 

fizycznych o ponad 500.000 zł w stosunku do ubiegłorocznego, a może on nie być wykonany; 

subwencja oświatowa o ok. 100.000 zł więcej; subwencja wyrównawcza o ok. 300.000 zł mniejsza ( w 

tym subwencja wyrównawcza uzupełniająca, która liczona jest według stopy bezrobocia w kraju i 

powiecie); subwencja równoważąca o 20.000 zł mniejsza. Powiat również otrzymał mniejsze o ponad 

300.000 zł  7% środków Funduszu Pracy (refundacja pracowników PUP). 

p. Robert Radzymiński stwierdził, że urząd przechodzi na utrzymanie powiatu. 

Pan Starosta zaznaczył, że powiatu nie stać na tak potężne finansowanie. 

p. Renata Mróz omówiła dochody własne jednostek powiatowych. Podkreśliła, że dochody 

placówek oświatowych wracają do nich z powrotem. Następnie podała wielkości dotacji wpływających 

z innych powiatów na rodziny zastępcze, placówki opiekuńczo-wychowawcze i dotację z UE na projekt 

realizowany przez PUP w ramach projektu kapitał ludzki. Dochody majątkowe powiatu od Gminy 

Kozłowo - zaplanowane na inwestycję w Gminie Kozłowo. Ogółem dochody powiatu wyniosą 

35.762.259,78 zł.  

p. Renata Mróz omówiła plany finansowe jednostek oświatowych. 

Pan Starosta stwierdził, że dyrektorzy planują radośnie, a idzie kryzys. Windują pobory, 

nadgodziny. Jest przerost zatrudnienia, 4 dyrektorów w ZSZiO. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że plany szkół są do zmniejszenia o ok. 2.000.000 zł. 

p. Lech Brzozowski uważa, że trzeba być konsekwentnym. Plany dyrektorzy tworzą wg arkuszy 

organizacyjnych. 
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p. Renata Mróz przypomniała, że na Zarządzie było pytanie do dyrektorów, czy się zmieszczą w 

tegorocznym budżecie. Odpowiadali, że tak, a tydzień później wpływały wnioski o zwiększenie 

budżetu.  

p. Robert Radzymiński zauważył, że w rubryce 5 Kierownik Wydziału Oświaty podał kwoty wg 

arkusza. Jednostka  złożyła plan większy o 1.056.000 zł. 

Pan Starosta zaznaczył, że wyliczenie Kierownika jest niższe od kwoty subwencji. 

p. Renata Mróz podała, że w CKP nie wyliczają planu wg wagi. Jednostka ma plus 228.000 zł w 

stosunku do 2011 r. Jednostka aktualnie ma również dochody po zlikwidowanym gospodarstwie 

pomocniczym.  

Plany OREW i Uniwersus  p. Knapiński wyliczył. Zaplanowane są środki na BRD (12.722 zł), 

stypendia (40.000 zł), sport szkolny (35.000 zł), bibliotekę (10.000 zł) rezerwa ogólna do 1%, nagrody 

Starosty, rezerwa remontowa (971.255 zł). Po wyliczeniach, do złożonych planów brakuje ponad milion 

złotych, nie licząc inwestycji w oświacie. Proponowała inwestycji na razie nie wprowadzać do budżetu. 

p. Janusz Kwiatek zaznaczył, że przy szkołach powiatowych nie ma boiska.  

p. Lech Brzozowski podkreślił, że nie dokończone są remonty w szkołach, jak termomodernizacja 

sali przy ZSO i budynków ZSRiO. Na to potrzeba środków. Jeśli byłaby okazja skorzystać z Orlika, to 

ewentualnie można by zrobić boisko. 

p. Robert Radzymiński zaznaczył, że na ul. Wyborskiej jest sala, na ul. Jagiełły nie ma nic, jest za 

to działka. Była rozmowa, żeby budować salę przy szkole. 

p. Renata Mróz podała, że ZSRiO wstawił 500.000 zł na 2012 rok, 60.000 zł – na wyposażenie 

sali gimnastycznej. 

Pan Starosta uważa, że inwestycje trzeba wspólnie rozpatrzeć, a środki zatrzymać w rezerwie. 

 

p. Renata Mróz omówiła  plan budżetu Powiatowego Zarządu Dróg. Różnica między planem 

złożonym przez jednostkę, a możliwościami powiatu wynosi 5.900.000 zł. 

Pan Starosta zaznaczył, że w 2012 r. będzie jedna mała inwestycja. Reszta środków przeznaczona 

musi być na utrzymanie dróg.  

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że w tym roku też były cięcia, a w trakcie roku zwiększał się 

budżet. 

p. Robert Radzymiński zaznaczył, że najwięcej jest głosów krytyki odnośnie dróg. 

p. Lech Brzozowski stwierdził, że drogi są priorytetem. 

 

p. Renata Mróz omówiła plan budżetu Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego                     

i Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. Są to dotacje Wojewody. Następnie podała 

planowane wydatki na ratownictwo medyczne w wysokości 33.339 zł (na utrzymanie numeru 112). 

p. Renata Mróz omówiła plan budżetu Powiatowego Urzędu Pracy. Urząd złożył projekt na 

kwotę 2.711.697, 60 zł, w tym: składki dla osób bezrobotnych na kwotę 1.178.753,60 zł finansowane z 

dotacji Wojewody i środków z UE – 67.200 zł. Pozostała różnica musi być pokryta z subwencji 

wyrównawczej uzupełniającej i 7% środków Funduszu Pracy. Niestety, ale na rok 2012 powiat 

otrzymał łącznie o ponad 600.000 zł mniej tych dochodów. Żeby nie zmniejszać tak drastycznie planu 

PUP, Zarząd postanowił dołożyć ponad 300.000 zł z udziału w podatku od osób fizycznych. 

 

p. Renata Mróz przedstawiła plan budżetu złożony przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie. 

Na realizację zadań zabraknie pieniędzy. Na placówki opiekuńczo wychowawcze planuje -1.158.221 zł, 

rodziny zastępcze – 1.821.918 zł. Dostajemy subwencji równoważącej 171.125 zł, a dokładamy 

1.591.000 zł. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że zabraknie ok. 700.000 zł na pieczę zastępczą. 

p. Renata Mróz podkreśliła, że w br. bardzo dużo dzieci kierowano do placówek opiekuńczych. 

Uważa, że trzeba zaplanować środki takie, jak w bieżącym roku i planowane wydatki obciąć. 

 

Następnie p. Renata Mróz omówiła plan budżetu Starostwa Powiatowego, w tym dotacje 

Wojewody, dochody i wydatki, a następnie plan wydatków na Radę Powiatu. Potrzeby Starostwa 

przekraczają możliwości finansowe. Trzeba będzie zmniejszyć plan o 2 mln zł. 



 - 7 - 

p. Elżbieta Bieniek zaznaczyła, że Starostwo finansuje utrzymanie całego budynku, łącznie z 

częścią Powiatowego Urzędu Pracy. 

p. Lech Brzozowski proponował zdjąć poręczenie 250.000 zł dla ZOZ, a pozostawić tylko 

dotację. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że projekt tworzony jest w oparciu o nowe wskaźniki. Nie wie, czy 

wyjdzie wskaźnik w 2014 r. ZOZ nie wykorzysta 250.000 zł, więc można będzie do końca roku wziąć 

mniej kredytu. Gdyby zaś chciał realizować inwestycję w 2013 r., zwiększy się tym samy deficyt w tym 

roku. Jeśli wskaźnik na 2014 rok wyjdzie zły, to na 2012 r. RIO wyda negatywną opinię odnośnie 

kredytu. 

Pan Starosta przypomniał, że umowa z ZOZ była o finansowaniu po połowie na blok operacyjny.  

p. Robert Radzymiński stwierdził, że to dotyczyło 2011 r. teraz trzeba planować inaczej. Jeśli 

ZOZ będzie miał swoich 250.000 zł, to może powiat znajdzie tyle samo swoich. 

Pan Starosta podkreślił, że mówiono o większym finansowaniu szpitali w przyszłym roku.  

p. Renata Mróz omówiła ciąg dalszy projektu budżetu, dotacje dla organizacji pozarządowych 

(38.000 zł), rezerwa na zarządzanie kryzysowe (100.000 zł), spłata kredytów (1.777.252 zł). 

p. Robert Radzymiński stwierdził, że każdy kierownik jednostki powinien przychodzić z 

gotowym projektem swojej jednostki i brać odpowiedzialność za dokument, który podpisuje. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że każdy kierownik teraz musi dostosować budżet do podanej kwoty. 

 

Pan Starosta zapytał o wielkość zadłużenia na koniec bieżącego roku. 

p. Renata Mróz podała, że wyniesie 37%. Dodała, że w 2012 r. może się zwiększyć. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Zarządu zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

M. Wojtaszewska 

 

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Janusz Kwiatek 

 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

 

Członek Zarządu  

/-/ Waldemar Słupski 

 


